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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
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Zápis z 2. zasedání Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 23. dubna 2019 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Vladislav Edrman; Mgr. Iryna Hren; Ing. Pavel Kraus; 
doc. Ing. Ludmila Nováková, Ph.D.; PhDr. Jan Novotný, Ph.D;  doc. Ing. Karel Sellner, CSc.;  
Nepřítomni: prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; Ing. Igor Žuravský 
Hosté: Ing. Petr Majrich, Ph.D., prof. Ing. Štefan Michna, PhD.; doc. Ing. Nataša Náprstková, 
Ph.D.; Ing. Tomáš Vysloužil, Ph.D. 
Zapisovatel: Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Vyhlášení voleb děkana FSI 
5. Schválení Výroční zprávy o činnosti FSI za rok 2018  
6. Schválení Rozpočtu FSI na rok 2019  
7. Schválení Podmínek přijetí ke studiu pro II. kolo přijímacího řízení na FSI UJEP 

pro akademický rok 2019/2020  
8. Schválení Podmínek přijetí ke studiu pro III. kolo přijímacího řízení na FSI UJEP 

pro akademický rok 2019/2020  
9. Schválení bakalářského studijního programu Řízení výroby 
10. Schválení doktorského studijního programu Strojní inženýrství  
11. Různé 
12. Závěr 

 
 

Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír 
Cais. Konstatoval, že je přítomno sedm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[4]. 
 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Pavel 
Kraus a Jan Novotný. 
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Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 2 
Návrh byl schválen[5]. 
 
 
Ad 4) Předseda senátu Jaromír Cais seznámil přítomné s návrhem volební komise 
a předběžným harmonogramem voleb. Dále předložil návrh usnesení. 
 
Návrh usnesení [6]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem jmenuje volební komisi pro volbu kandidáta na jmenování 
děkanem FSI UJEP ve složení: Jan Novotný (předseda komise), Pavel Kraus (člen komise), 
Iryna Hren (členka komise) a stanovuje následující harmonogram voleb: 
2. – 13. května 2019 – podávání návrhů kandidátů na jmenování děkanem FSI UJEP, 
14. května 2019 – zveřejnění kandidátní listiny kandidátů na jmenování děkanem FSI UJEP, 
25. června 2019 od 11 hodin – představení kandidátů na jmenování děkanem FSI UJEP, 
25. června 2019 od 13 hodin – volba kandidáta na jmenování děkanem FSI UJEP na řádném 
zasedání AS FSI.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[6]. 
 
 
Ad 5) Děkan Štefan Michna předložil Akademickému senátu ke schválení Výroční zprávu 
o činnosti FSI za rok 2018. 
 
Návrh usnesení [7]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předloženou Výroční zprávu o činnosti FSI za rok 
2018.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[7]. 
 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna předložil Akademickému senátu ke schválení Rozpočet FSI 
na rok 2019. 
 
Návrh usnesení [8]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Rozpočet Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně na rok 2019.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[8]. 
 
 
Ad 7) Proděkan pro studium Tomáš Vysloužil předložil ke schválení Podmínky přijetí 
ke studiu pro II. kolo přijímacího řízení na FSI UJEP pro akademický rok 2019/2020. 
 
Návrh usnesení [9]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Podmínky přijetí ke studiu pro II. kolo přijímacího 
řízení na Fakultě strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
pro akademický rok 2019/2020.“ 
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Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[9]. 
 
 
Ad 8) Proděkan pro studium Tomáš Vysloužil předložil ke schválení Podmínky přijetí 
ke studiu pro III. kolo přijímacího řízení na FSI UJEP pro akademický rok 2019/2020. 
 
Návrh usnesení [10]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Podmínky přijetí ke studiu pro III. kolo přijímacího 
řízení na Fakultě strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
pro akademický rok 2019/2020.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[10]. 
 
 
Ad 9) Garantka studijního programu Nataša Náprstková předložila ke schválení Návrh 
bakalářského studijního programu Řízení výroby v prezenční a kombinované formě studia. 
V následné diskuzi senátor Karel Sellner upozornil na nutnost opravy obsahu a překlepů 
v předloženém dokumentu.  
 
Návrh usnesení [11]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Návrh bakalářského studijního 
programu Řízení výroby.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[11]. 
 
 
Ad 10) Garant studijního programu Štefan Michna předložil ke schválení Návrh doktorského 
studijního programu Strojní inženýrství v prezenční a kombinované formě studia.  
V následné diskuzi senátor Karel Sellner upozornil na absenci minimální doby výkonu 
pedagogické činnosti doktorandů. Garant studijního programu Štefan Michna na připomínku 
reagoval doplněním, že tato doba vychází z nařízení vlády, kde je specifikována pouze 
maximální doby výkonu pedagogické činnosti doktoranda v rámci studia.   
 
Návrh usnesení [12]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Návrh doktorského studijního programu 
Strojní inženýrství.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[12]. 
 
 
Ad 11) Děkan Štefan Michna informoval přítomné o pozitivním vývoji počtu podaných 
přihlášek ke studiu.  Po období let 2011 až 2018 docházelo k neustálému poklesu 
přihlášených ke studiu, pro rok 2019 je však pozorovatelný mírný nárůst počtu přihlášených 
(zatím alespoň v I. kole přijímacího řízení).  
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12) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Příští zasedání AS FSI 
se bude konat 14. 5. 2019 od 9:30 v budově děkanátu. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 4 až č. 12.  
 

Zapsal: Jaromír Cais, v. r. 

Ověřili: Pavel Kraus, v. r.  

 Jan Novotný, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 23. dubna 2019 
 
        Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 

Příloha č. 1 Výroční zpráva o činnosti FSI za r. 2018 
Příloha č. 2 (a,b) Rozpočet FSI na rok 2019 
Příloha č. 3 Podmínky přijetí ke studiu pro II. kolo přijímacího řízení na FSI UJEP 
pro akademický rok 2019/2020  
Příloha č. 4 Podmínky přijetí ke studiu pro III. kolo přijímacího řízení na FSI UJEP 
pro akademický rok 2019/2020 
Příloha č. 5 SP Řízení výroby 
Příloha č. 6 SP Strojní inženýrství 
 


